
Největší deník v ČR

Středa, 11. října 2017
Č. 191, www.metro.cz
Volný prodej 6 Kč
/ ostatní distribuce
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Burianovo nám.8
616 00 Brno

tel.: 737 288 188
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Po-Pá: 8.30-18.30, So: 9.00-13.00

Brno, Kaštanová 70B
200 m od Makra směr Tuřany

Do 27. října přeDsezónní sLeVY na VŠe

Svátek slaví: Andrej

20
Veverské Knínice 2

2324

Štábní nácvik s využitím počítačů
Simulační cvičení Dukla Spirit 2017 se ve štábech mateřských posádek 7. mechanizované
brigády v Hranicích, Přáslavicích, Bučovicích a v brněnském Centru simulačních a trenažé-
rových technologií konalo minulý týden. Účastnilo se ho 600 vojáků a bylo koncipováno
jako komplexní štábní nácvik s využitím počítačové techniky a prověřením databáze
JEMM (Joint Exercise Management Module), kterou používá NATO jako pomůcku k řízení
a vyhodnocení cvičení. Tato databáze byla v podmínkách Armády ČR použita poprvé. ČTK

inzerce

Riviéra
bude
stát 215
milionů
Oprava koupaliště. Probíhá kompletní
přestavba bazénů, jejichž celková délka
je asi půl kilometru. Nové atrakce. Už od
příštího léta tobogan a skluzavky STRANA 4
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Michal
Berg, Zelení

1) Česko má
mnoho pro-
blémů a nedá

se říct, že jeden je nejpalčivěj-
ší. Zvýšení kvality škol a lepší
platy učitelům a učitelkám
jsou ale nejlepší investicí do
budoucna, protože bez kvalit-
ních škol má naše země bu-
doucnost jen jako levná mon-
tovna. Mladí lidé se ve ško-
láchmusí lépe připravovat na
výzvy, které jim přináší 21.
století, ať už je to digitalizace
a nástup automatizace vmno-
ha profesích, nebo rozvoj kri-
tického myšlení a práce s in-
formacemi, aby se nestávali
oběťmi populismu a dezinfor-
mací. Chceme zvýšit platy uči-
telů a učitelek, otevřít škol-
ství novým vzdělávacím tren-
dům a podpořit podnikavost
a kreativitu žáků a studentů.

2) Sucho, a to jak na venko-
vě, kde způsobuje nedosta-
tek vody ve studních, neúro-
du a zvýšenou erozi půdy,
tak veměstech, kde letní ved-
ra škodí zejména starším
a nemocným lidem.
Proti suchu a dalším dopa-

dům klimatických změn,
jako jsou přívalové deště, je
potřeba bojovat řadou opat-
ření, která vrací krajině
schopnost zadržovat vodu,
například šetrné hospodaře-
ní v lesích i na polích, budo-
vání malých vodních tůní
a mokřadů nebo střídání plo-
din.
Z role poslance je možné

co nejdříve iniciovat nová
pravidla zemědělských dota-
cí, aby více peněz dostávali ti
farmáři a zemědělci, kteří se
o krajinu a půdu starají eko-
logicky, a omezování dotací
pro takové podniky, které po
sobě nechávají jen spoušť.

Jan
Hrnčíř, SPD

1) Nízké dů-
chody, malá

podpora pracujících rodin
s dětmi, dostupnost zdravot-
ní péče pro každého občana,
přílišná byrokracie pro živ-
nostníky a občany, mnoho
lidí postižených exekucemi,
nemožnost domoci se sprave-
dlnosti u soudů a kvalita sil-
nic druhé a třetí třídy. Jak je
řešit? Prosazujeme změnu zá-
konů tak, abychom svázali
minimální výši důchodů smi-
nimální mzdou a zvyšovali
všem stejnou částkou. Je nut-
né tlačit na snižování ceny
léků, například zavést nulové

DPHna léky, zvýšit odečitatel-
né položky na děti a zároveň
podmínit jakékoliv vyplácení
sociálních dávek pracovními-
nulostí rodičů a čistým trest-
ním rejstříkem, nahradit EET
daňovým paušálem a zavést
platbuDPH až ze skutečně za-
placených faktur či zestátně-
ní exekutorů.

2) Problémy Jihomoravského
kraje korespondují s problé-
my celé ČR, řešení je tak již
v předchozí odpovědi.

Ivo
Pojezdný,
KSČM

1)Mám vel-
kou obavu, že

klesá úroveň vzdělanosti kvů-
li nesmyslným a nepromyšle-
ným krokům, které postupně
atomizují vzdělávací sousta-
vu a vytváří chaos a narůstají-
cí byrokracii. Jeden z nejhlou-
pějších produktů je plošná in-
kluze, zvláště u dětí s mentál-
ním handicapem. Je třeba na-
vázat na tradice českého škol-
ství, které budovaly generace
odborníků a jež vždy patřilo
mezi světovou elitu.

2) Vmnoha oblastech, kde je
stále nadprůměrná nezaměst-
nanost, je také velmi nízká
úroveň mezd. Lidem se musí
vyplatit pracovat a nemohou
vydělávat za stejnou práci tře-
tinu toho co v sousední zemi.
Jižní Moravu trápí problema-
tika sucha, což je pro náš ze-
mědělsky orientovaný kraj
velký problém. S tím také sou-
visí důsledná ochrana zdrojů
pitné vody. Nemůžeme je
ohrozit těžbou písků anebo ji-
nou průmyslovou výrobou.
Tady je právě parketa poslan-
ce pro vytváření tlaku na od-
povědné ministry.

PŘI PŘedložení tohoto Inzerátu sleva 10% • tato nabídka není časově omezena

• stěhování břemen bez omezení hmotnosti se speciální
manipulační technikou (dílenské stroje, trezory, klavíry)

• stěhování RD, bytů, kanceláří, firem, archivů, skladů apod.
• široký vozový park, (od 14 m3 do 50 m3)
• stěhování uměleckých a starožitných předmětů
• kompletní balící služba, dodávky kvalitního obalového

materiálu

Stěhování Staněk,V Újezdech 6a, Brno - Medlánky

mob.: 604 889 899
www.stehovanistanek.eu, e-mail: stanekbr@seznam.cz

STĚHOVÁNÍ STaNĚk
vnitRostátní i mezináRoDní a veškeRé vyklízecí pRáce

rycHle • leVNĚ • S pOjišTĚNÍm
...proběhne vždy jako laňka,
když zavoláte pana Staňka

• vyklízení všech prostor, likvidace
pozůstalostí a odpadu všeho druhu

• krátkodobé a dlouhodobé
skladování

• montáž a demontáž nábytkových
sestav

• pojištění nákladu do 10 mil.

✃✃

✃

✃

10%
SLEVA

Petr
Fiala, ODS

1) Dusí nás
rostoucí byro-
kracie, proto

přicházíme s „antibyrokratic-
kou revolucí“. Zrušíme zby-
tečné agendy a zefektivníme
administrativu. Zjednoduší-
me daňový systém a snížíme
daně, což povede k růstu
mezd všech zaměstnanců
o sedm procent. Posílíme in-
vestice do dopravy, vzdělání,
výzkumu a obrany. Je potře-
ba, aby lidé z ekonomického
růstu něcoměli a abychom in-
vestovali do věcí, které zajistí
naši dobrou budoucnost.

2) Dopravní infrastruktura –
Jihomoravanům nemusím
připomínat špatné silnice,
chybějící dálnice, nedokon-
čený brněnský městský
okruh či chybějící připojení
na vlakové rychlotratě. Chce-
me zjednodušit stavební říze-
ní a přijmout zákon o linio-
vých stavbách. Jižní Moravy
se více než jiných regionů do-
týkají problémy se suchem,
přinášíme opatření k zadržo-
vání vody v krajině. A i v tom-
to kraji jsou problémem níz-
ké mzdy, kvůli nimž se řadě
lidí vyplatí jezdit za prací do
Rakouska. Tento stav by zlep-
šily naše plány na snížení
daní.

Hrnčíř. Místo EET daňový
paušál a nulové DPH na léky

Už příští pátek a sobotu bu-
dou voliči rozhodovat o bu-
doucím rozložení politických
sil v Poslanecké sněmovně.
Lídrům jihomoravských kan-

didátek jsme položili dvě to-
tožné otázky.
Do ankety jsme zahrnuli

všechny politické strany, kte-
ré v zářijovém průzkumu vo-

lebního potenciálu agentur
Median a Kantar TNS dosáhly
alespoň pěti procent.

1) Co považujete za nejpal-

čivější problém v součas-
ném Česku a jak byste
jej řešil(a)?

2) Jaký je podle vás největ-

ší problém Jihomoravské-
ho kraje a jak byste
z pozice poslance/poslan-
kyně dokázal/a přispět
k jeho řešení?

inzerce

Bohuslav Sobotka
Otázky jsme mu i na tisko-
vé oddělení ČSSD poslali

e-mailem. Na odpověď měl
stejně jako ostatní lídři tři
pracovní dny. Ani po telefo-
nické urgenci neodpověděl.

Jana Krutáková,
STAN

1) Osobně za něj po-
važuji vzdalování se
státu od občanů. Stát
nás stále více zatěžu-
je zbytečnou byro-
kracií, bere si čím
dál více moci na
úkor našich práv a čím dál
méně nám výměnou za tento
útisk nabízí. Stát má sloužit,
ne překážet.

2) Největší problém
Jihomoravského kra-
je, který je nutno
řešit, je dle mého ná-
zoru sucho. Podporo-
vala bych především
zadržování vody
v krajině a obnovu
přirozených vodních
toků. O podstatných

zásazích do krajiny by měli
rozhodovat společně s odbor-
níky a samosprávou i lidé
v dotčené lokalitě.

Fiala. Antibyrokratická revoluce
pomůže zrušit zbytečné agendy

Pojezný. Zpět
k tradičnímu
školství

Berg. Mladí musí být připraveni
na výzvy, které přináší 21. století

Krutáková. Zabráníme tomu,
aby se stát vzdaloval od občanů

PRIORITY LÍDRŮ:MZDY,
Poslední tým ligo-
vé tabulkymá
v letošní sezoně už
třetího trenéra.
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TaťánaMalá,
ANO

1) Podle mého
je to plýtvání.
Plýtváme pro-

středky, časem i energií. Na
korupci při předražování sta-
veb, na stále víc úředníků na-
vzdorymožnostem digitaliza-
ce, na zbytečné programy, na
neúčinné věci. Méně plýtvej-
me, dotáhněme reformy do
konce, pakmá tahle země vel-
ký potenciál.

2) Dopravní infrastruktura.
Ve vedení kraje jsme udělali
kus práce, aby se věci pohnu-
ly, ale stále bojujeme s poma-
lou legislativou. Potřebujeme
dálnici do Vídně, rychlejší tah
na Svitavy, dokončit městský
okruh v Brně, vyřešit obchvat
Břeclavi, Mikulova a dalších
měst. Chci využít svých zkuše-
ností z pozice právničky a ná-
městkyně hejtmana, aby se
celý proces výrazně urychlil.

Auto Pokorný, s.r.o., koncesionář Renault a Dacia,
Okružní 25a, 638 00 Brno, tel.: 532 194 011-012, 014, e-mail: info@renaultbrno.cz

www.renaultbrno.cz

Uvedené ceny jsou včetně DPH. Cena pneu je za 1 ks. Akční prohlídka nenahrazuje
předepsanou servisní prohlídku. Akce platí od 1. 10. do 31. 12. 2017.

1 149 Kč

Zimní pneu s přezutím zdarma
Fulda 175/65 R14 82T

299 Kč

Zimní prohlídka
+ voda do ostřikovačů

Uchovejte si
hezké chvilky
navěky

Servis 5+
Řešení pro starší vozidla Renault

Renault doporučuje

servis5plus.cz

inzerce

Malá. Konec
plýtvání

Jiří Mihola,
KDU-ČSL

1) Jednoznačně
bydlení. Je po-
třeba si uvědo-

mit, že za posledních pět let
mzdy vzrostly o 16 %, zatím-
co ceny bytů o 31 %. Prosadí-
me dostupné bydlení pro
mladé rodiny a seniory. Stát
společně s obcemi postaví 30
tisíc nových bytů.

2) Opět bydlení. Jižní Morava
je centrum inovativních
a technických firem, má jed-
ny z nejlepších podmínek pro
kvalitní život a hodně mla-
dých, vzdělaných lidí díky
koncentraci univerzit a vyso-
kých škol. Mladí lidé po absol-
vování školy však nemají kde
bydlet a odcházejí. Chceme
prosadit výstavbu dostupných
bytů v Brně určených pro
střední třídu, která si chce po-
řídit vlastní bydlení, ale nedo-
sáhne na hypotéky.

Vlastimil
Válek, TOP 09

1) Stát, místo
aby sloužil ob-
čanům, občany

šikanuje. Bující legislativa po-
važuje každého občana za po-
dezřelého z toho, že krade,
neplatí daně, podvádí. Je tu cí-
tit odklon od křesťanských
hodnot, přestává být důležitá
rodina a rostemodla: kariéra.

2) Klíčovým problémem je
doprava. Dopravní spojení
ale není jen záležitostí propo-
jení Brna dálnicí do Vídně,
ale propojení okresních
měst, městysů a vesnic v kra-
ji. Brno nemá nový územní
plán, kraj složitě bojuje
o platnost Zásad územního
rozvoje kraje.Musíme zjedno-
dušit výstavby komunikací.
Problém je i zdravotnictví.
Musí tu být koncepce, jejíž
součástí musí být všechna
zdravotnická zařízení v kraji.

Radek
Holomčík,
Piráti

1) Téměř zde
neexistuje ve-
řejná kontro-
la – občan se

jen obtížně dozví, jak je hos-
podařeno s jeho daněmi, kdo
o čem rozhoduje, kdo lobbu-
je za jaké zákony. Proto je
u nás taková míra korupce,
proto je tolik veřejných zaká-
zek špatně nebo účelově zada-
ných, proto je řada klíčových
pozic obsazena nekompetent-
ními lidmi, jen na základě
stranické příslušnosti. Řada
politiků takmůže bez jakéko-
liv kontroly hájit zájmy úz-
kých finančních skupin na-
místo zájmů občanů. To sni-
žuje nejen kvalitu veřejných
služeb a zpomaluje růst život-
ní úrovně, ale ohrožuje sa-
motnou demokracii. Piráti
prosazují maximálně prů-
hlednou státní správu, zveřej-

ňování všeho, co zveřejnit
lze, a regulaci lobbingu.

2) Jako největší problém vní-
mám související problémy su-
cha, ničení krajiny a půdy
a devastaci venkova. Příčinou
je bohužel průmyslové země-
dělství, vyvádění zisků z ven-
kova a likvidace lokálních
ekonomik v regionech. Stát
podporuje agrokorporace
hospodařící průmyslovým
způsobem bez ohledu na ži-
votní prostředí a malým
a středním zemědělcům hází
klacky pod nohy. Toto chce-
me změnit – zastropovat ploš-
né dotace, zpřísnit kontroly
devastace půdy, na které mi-
nisterstvo zemědělství téměř
úplně rezignovalo, a zabránit
nesmyslům jako podpora bio-
paliv. Namísto toho chceme
podpořitmalé a střední země-
dělce, kteří zpravidla hospo-
daří šetrněji, udržují peníze
ve svých regionech a zaměst-
návají místní obyvatele.

Válek. Zlepšit
dopravu

Mihola. Byty
pro mladé

Holomčík. Průhledný stát
a podpora malých zemědělců

BYDLENÍ NEBO DOPRAVA
Rozsáhlý areál
brněnského
Zetoru zřejmě
čekají změny.
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Koupaliště chystá
opravy, ale i nové
atrakce.

Na Riviéře, největším brněn-
ském koupališti, právě probí-
há kompletní přestavba bazé-
nů. Hned po jejím dokončení
dojde i k instalaci nových vod-
ních atrakcí. Ty budou moci
návštěvníci vyzkoušet již
v příští letní sezoně.

„K průsakům vody betono-
vými stěnami bazénu docháze-
lo na Riviéře několik let. Loni
už byla situace alarmující. Od-
borné posudky ukázaly, že
úniky vody způsobí prodraže-
ní provozu o statisíce korun
ročně, proto jsme požádali
o dotaci na rekonstrukci měs-
to Brno,“ vysvětlil Martin
Mikš, generální ředitel společ-

nosti Starez-Sport, která měst-
ské sportovní areály spravuje.
Bazény o celkové délce přibliž-
ně půl kilometru tak nyní vy-
loží nerezovými vanami. Měs-
to na kompletní rekonstrukci
poskytlo dotaci ve výši téměř
215milionů korun.

Zlínská společnost Centro-
projekt zpracovala několik
koncepcí, v nichž počítala
s různými verzemi využití ne-
rezu. Kromě kompletní výmě-
ny prostředního bazénu, zad-
ního nejhlubšího bazénu
a kaskádovitého brouzdaliště
se v projektu počítá i s novými
atrakcemi nad vodní hladi-
nou. Dojde také k výměně
a obnově bazénové technolo-
gie, stavbě nových filtrů, úpra-
vě stěn bazénů včetně přelivo-
vých žlábků a dětského brouz-
daliště. Zatímco technologic-
ké úpravy ocení především sa-
motný provozovatel, návštěv-

níky nejspíš potěší zejména
nový tobogan a skluzavky.
U zadního hlubokého bazénu
vyroste lezecká stěna a přímo
nad hladinou lanové prolézač-
ky. Nové podoby se dočkají
i chodníčky navazující na ba-
zény. Žádná z novinek by však
dle autorů neměla narušit sou-
časný přírodní charakter kou-
paliště u řeky Svratky.

Rekonstrukce by měla trvat
deset měsíců. „Zásadní pro
nás je, aby byla dokončena
před zahájením nové sezony.
Návštěvnost nebude ohrože-
na a lidé se vrátí do nového
a atraktivnějšího prostředí.
Opravy jsou nutné, jelikož
provoz Riviéry byl dlouhodo-
bě nehospodárný. Nyní bude
Riviéra vhodná pro celou rodi-
nu, své vyžití zde najdou lidé
každého věku,“ myslí si první
náměstek primátora Petr Hla-
dík. RADEK BABIČKA

Kino Art se kvůli prodloužení
rekonstrukce původních
prostor přesune na další mís-
to. „Za několik týdnů by se
mělo dočasně přestěhovat do
galerie Turistického infor-
mačního centra města Brna
v Radnické ulici,“ řekla ředi-
telka centra Jana Janulíková.

Rekonstrukce kina měla tr-
vat půl roku, kvůli nálezu az-
bestu se prodlouží na rok
a půl. Centrum mělo zajiště-
no náhradní místo pro kino
v klubu Distillery pouze na
půlroční období původního
plánu trvání rekonstrukce,
v září termín skončil. Cena za
půlroční podnájem v klubu
Distillery byla 300 tisíc ko-
run, což kritizoval opoziční
zastupitel Roman Onderka.
Podal podnět kontrolnímu vý-
boru, který označil cenu za
vyšší než obvyklou. Podle něj
postupovalo turistické cent-
rum nehospodárně, když ne-
našlo náhradní prostory
v městském majetku. Janulí-
ková to odmítá. Podle ní je slo-
žité najít vhodné místo pro
kino. Otevření kina je v plánu
kolem léta příštího roku. ČTK
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Můžeme
• zachovat českou korunu
• méně úřadovat
• zůstat bezpečnou zemí bez kvót

Petr Mach | Petr Pořízek
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www.svobodni.cz

V rámci rekonstrukce se opraví i místa, kterými protéká voda. Novinkou budou také atrakce. 2x STAREZ-SPORT

Za kolik

16
Tolik milionů korun jsou ná-
klady na rekonstrukci kina.
Práce zahrnují výměnu dveří
a oken, úpravu promítací ka-
biny, rekonstrukci sociálního
zázemí, elektroinstalace
a vzduchotechniky. Na tři mi-
liony vyjde likvidace azbestu,
na který se přišlo při rekon-
strukci.

Riviéru opraví za více
než 200milionů korun

Kino Art.
Musí hledat
přechodné sídlo
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Od 10. prosince
dojde k navýšení
kapacity na vytíže-
ných trasách i na
okrajích města.

Podle výsledku zasedání
městské rady by mělo od 10.
prosince, kdy vejde v plat-
nost nový jízdní řád, dojít
k navýšení kapacity nejvytíže-
nějších linek a častější obslu-
ze okrajových částí.
„Dopravní plán pro rok

2018 zohledňuje mimo jiné
připomínky městských čás-
tí,“ říká náměstek primátora
Matěj Hollan. Pro tramvajo-
vou dopravu počítá plán s na-
výšením kapacity linky 1
v pracovních dnech a linky 9
v nepracovních dnech.
Tramvaje číslo 3 by v ran-

ních a večerních hodinách ne-
měly končit ve Vozovně Ko-

mín, ale dojedou až na zastáv-
ku Rakovecká u přehrady. Po-
sílení se dočká i trolejbusová
linka 31 a expresní autobus
E56, který propojuje význam-
né zastávky na různých kon-

cích Brna – bohunickou ne-
mocnici, vlakové nádraží
v Králově Poli a Technologic-
ký park. Změny chtějí radní
zavést i u nočních rozjezdů,
u nichž by mělo dojít ke zru-

šení některých zkrácených
tras. Nově by tak všechny noč-
ní spoje měly jezdit vždy až
na konečnou. Na nové noční
autobusy semohou těšit i ces-
tující z Brna do Vyškova
a Znojma. Vyjíždět budou
o půl jedné z brněnského
hlavního nádraží.
Připravuje se také otevře-

ní zcela novéminibusové lin-
ky na trase Bystrc – Žebětín –
Troubsko – Univerzitní kam-
pus. Ta byměla umožnit ces-
tujícím v Troubsku a na Ve-
selce pohodlněji přestupo-
vat na regionální autobusy
ve směru na Velkou Bíteš
a na Rosice. O tom, zda
opravdu všechny návrhy rad-
ních vejdou v platnost a jaká
bude jejich přesná podoba,
se rozhodne při tvorbě nové-
ho jízdního řádu v následují-
cích týdnech.

RADEK
BABIČKA
dopisy@metro.cz

Cvičná soudní síň vznikla spo-
lu s dalšími seminárními učeb-
nami na Právnické fakultěMa-
sarykovy univerzity. Nové pro-
story vysoká škola získala
díky přebudování nevyhovují-
cích kancelářských místností
v přízemí. „Rekonstrukce včet-
ně nábytku a nové techniky
stála zhruba desetmilionů ko-
run,“ sdělila Ema Wiesnerová
z tiskového odboru univerzi-
ty. „Chyběly nám malé učeb-
ny pro výuku našich studentů
i kurzy pořádané pro veřej-
nost. Nyní je máme k dispozi-
ci a jsou variabilní, takže je
můžeme upravovat podle po-
třeb vyučujících,“ uvedla ta-
jemnice fakulty Blanka Přikry-
lová. Jedna z nově vybudova-
nýchmístností se může napří-
klad proměnit v cvičnou soud-
ní síň, která bude vybavená
i záznamovým zařízením
umožňující nahrávat proces
a následně ho vyhodnotit pro
potřeby výuky. Nechybí ani
ohrádka pro svědky. Díky re-
konstrukci celkem vznikly tři
nové seminárnímístnosti s ka-
pacitou 25 až 30 lidí pro doved-
nostní předměty. ČTK

Linka 3 pojede ráno a večer až k přehradě. METRO

Podzimní sezóna je v plném prou-
du, zima za dveřmi a všichni řešíme,
co po létě na sebe. Na to, jaké jsou
letošní trendy, kde čerpat inspiraci
a co by Vám v šatníku rozhodně ne-
mělo chybět, jsme se zeptali ve spo-
lečnosti Centex, která v centru Brna
vlastní dvě prodejny s módou a svět
oděvů je jejich každodenní realitou.
Inspiraci pravidelně čerpají na tu-
zemských i zahraničních veletrzích
módy.

Kam můžete pro módní inspiraci vy-
razit vy?
od 16.10. si centex s příchodem

nové kolekce podzim/zima 2017 při-
pravil speciální akci s názvem „DNY
MÓDY“. na obou prodejnách v centru
města (od centrum a nám. svobody)
si během módních dní budou zákaznice
moci nakoupit se slevou 20% a navíc se
nechat zdarma nalíčit od profesionál-
ních vizážistek. v prodejně v od cen-
trum na malinovského náměstí v 1.
poschodí každý den v 15:00h proběhne
MÓDNÍ PŘEHLÍDKA, kde budou před-
staveny modely z nové kolekce a spole-
čenské šaty pro letošní sezónu. v rám-
ci akce bude také k dispozici módní
poradkyně, která všem návštěvnicím
zdarma poradí s výběrem vhodného
outfitu, a výživová poradkyně.

A jaké jsou trendy pro sezónu pod-
zim/zima 2017?
i když tento klasický vzor nikdy

z módy nevyšel, letos prostě KOSTKA
doslova „frčí“. vzor může hýřit barvami

a můžete ho mít na kabátu, halence,
sukni či na kalhotách.
když se podíváme na materiály, prim,

stejně jako v loňském roce, stále hraje
SAMET, kůže, šifon a především kože-
šina. mixují se také zdánlivě nezkom-
binovatelné materiály a prvky. z barev
jednoznačně vládne ČERVENÁ.

Můžete nám vypíchnout kousky, kte-
ré určitě nesmějí chybět v šatníku br-
něnských žen?
za mě je to jednoznačně KOŽEŠI-

NA, ať už umělá nebo pravá. všemožné
detaily kožešin se objevily již v loňském
roce a tento trend stále přetrvává.takže
pokud vás zaujme bunda nebo kabát
s kožešinovým lemováním, neváhejte
a určitě si tento kousek kupte nebo za-
vítejte na naše prodejny.
dále například MAXI SUKNĚ, které

jsou vhodné i na speciální příležitosti.
i ty jsme letos zařadili do společenské
kolekce.

důležité ale především je, aby se kaž-
dá žena v tom, co si obléká a nosí, cítila
dobře. Jak už kdysi vyjádřil Gianni ver-
sace „nepodléhejte trendům, nenechte
módu, aby vás ovládala“. ani my nikoho
nenutíme koupit si naše zboží za kaž-
dou cenu jen pro to, že je zrovna trendy,
ale dané dámě například vůbec nesluší.
máme vyškolený personál, který se sna-
ží poradit tak, aby zákaznice odcházely
100% spokojené a to i za cenu, že si zrov-
na v daný moment nic nekoupí.to je naše
služba navíc a v tomto se chceme odlišit
od konkurence, dodává Markéta Dorazilo-
vá, PR ředitelka spol. Centex, a.s.

milovnice módy POZOR!

DNY móDY
16. – 18. 10.

20% sleva
na celou

KOleKCI
podzim/zima 2017
společenské
a plesové šaty

Módní přehlídka
každý den v 15:00 h
Od Centrum - 1. patro

S novým jízdním řádem
se chystá posílení linek

Právnická
fakulta. Má
cvičnou síň

inzerce
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Takovejch „dobrejch deset“ má
každej jenom jednou za život.
A na to je potřeba číhat vopatrně,
protože chytrýmu dá rozum,
že čas v hodinkách se nedá
postrkovat tam a zpátky, jak
nějaká songa v audiopřehrávači.
Prostě je třeba si dávat bacha
na fofr, protože než si takovej
váhavej našinec naláduje vítr
do plic, můžou bejt svíčky sfouk-
nutý, zážitky zažitý a oslavenec
starej na kost.

Aproto je třeba topořádněosla-
vit na mimozemsky nabublaným
mejdle s programem nabušeným
až po střechu hudebního sálu
SONO. Bejbypankáčům z Brna
a okolí nemusíme luxus-
ní hudební klub SONO vůbec
představovat! Pro vás, kdož
chcete do Brna vyrazit z daleka
a ještě o SONU nevíte lautr nic,
tu máme pár vět. Nařachanej
hudební sál s perfektní akus-
tikou. Naše songy vám budou
dunět v břiše a atmosféra bude
až nadpozemsky mimozem-
ská. Jako jedni z mála, z těchto
brněnských končin, můžete
slyšet speciální narozeninovou
šou na vlastní uši.

A jak už víte, pořádnej
Kašpárkův mejdan se neobej-

Brněnský netbox, poskytovatel
internetu a televizní služby Kuki,
v loňském roce otevřel zážitkové
místo netbox store, které se nachází
v samotném centru Brna.

Pravidelně zde představuje no-
vinky jako jsou nové funkce,
služby a příslušenství k nim, široké
veřejnosti. Všichni návštěvníci mají
možnost vyzkoušet si služby přímo
na vlastní kůži i osobně mluvit
s vývojáři nebo lidmi, kteří přímo
ovlivňují vlastnosti služeb či jejich
podobu.

Store slouží jako zákaznické cen-
trum, ale současně i jako komunitní
a diskusní prostor, ve kterém netbox
nově nabízí pravidelné vzdělávací
i zábavné přednášky a kulturní akce.

V měsíci říjnu netbox svým
klientům a fanouškům uspořádá
přednášky s velmi různorodými
tématy. Všichni si můžou přijít po-
slechnout vyprávění z cest po krás-
né Gruzii nebo se zúčastnit sondy
do světa komiksů. Návštěvníci se
mohou do budoucna těšit například
na přednášku o kybernetické
bezpečnosti, mikulášskou besídku
pro děti nebo vánoční koncert kapely
Hovaduo. Kompletní program těchto
akcí, které se konají vždy každou
středu v podvečer a jsou zdarma, net-
box postupně zveřejňuje na svých in-
ternetových stránkách www.netbox.
cz/komunita nebo na svém Faceboo-
kovém profilu.

de bez hosta. A ten brněnskej
bude velkej a veselej a třeba
zazpívá i Píseň o ničem - živelně
bříškovitý Honza Kalina (Sto
zvířat).

Tak nezapomeňte Brno SONO
5. 11.! Od 16 hodin zapojíme
kytáry a komba a roztočíme to
spolu s vámi!

Více na www.bejbypank.cz

Slavíme 10 let 5. 11. 2017
Od 16 hodin v Sonu!

Netbox baví a nejen doma!
Netbox však nedělá kulturní

akce pouze v prostorech svého
zážitkového centra. Na 27. října 2017
si pro všechny své klienty a fanoušky
nachystal nultý ročník hudebního
festivalu netboxfest. Festival se
uskuteční v prostorech CAFÉ Práh
a jeho návštěvníci se mohou těšit
na brněnskou kapelu Acoustic Fields
nebo známého folkaře z Rožnova pod
Radhoštoštem, Ptukistika. Hvězdou
večera bude dvojice END.RU a JEN
HOVORKA z Prahy. Přesné časy vy-
stoupení a další informace jsou k dis-
pozici na www.netbox.cz/fest. Hudeb-
ní večer je pro všechny brněnské
příznivce opět zcela zdarma.

„Chceme se s našimi zákazníky
poznávat osobně. Jsme živí lidé,
kteří se také rádi baví. Nescho-
váváme se za plechová ústa call cen-
ter a formuláře smluv. Chceme, aby
se domů všichni vraceli s pocitem
dobře stráveného večera a že jsme
tu především pro ně.“ říká generální
ředitel společnosti Aleš Padrta.

Netbox prostě baví a netbox store
žije, stačí se kterýkoliv všední den za-
stavit nanáměstí Svobody 18, vstoupit
z ulice Zámečnická a přesvědčit se
na vlastní kůži. Nečekejte zde žádné
klasické přepážky! Pohodlně se usa-
díte, dáte si kávu, čaj nebo sklenku
Prosecca a věnovat se vám bude
přátelský a odborně vyškolený tým.
Nestyďte se vejít, klidně i jen na po-
povídání!

středa
25. 10. 2017

Cestovatelská beseda o Gruzii
netbox Store, náměstí svobody 18

pátek
27. 10. 2017

netboxfest
(EN.DRU & JEN HOVORKA,

PTAKUSTIK, ACOUSTIC FIELDS)
Café Práh, Ve Vaňkovce 1

středa
1. 11. 2017

Kybernetická bezpečnost ve Westeros
netbox Store, náměstí svobody 18

středa
15. 11. 2017

Komiks – přednáška Spider-Man
netbox Store, náměstí svobody 18

Bav se s námi
nejen doma!

Další porci kultury a zábavy postupně odhalujeme
nawww.netbox.cz/komunita
nebo na našem facebooku.
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V Brně-Komíně vy-
řešili nedostateč-
nou kapacitu v ma-
teřských školách
jednoduše – pří-
stavbou v areálu
základní školy
na Pastvinách.

Stavba trvala pouhých pět
týdnů, protože vznikla z jed-
noduchých stavebních mo-
dulů. Své místo ve školce
díky tomu našlo pětadvacet
předškoláků. Pokud dětí
v příštích letech ubude a ob-
jekt nenajde využití, stavba
se jednoduše odinstaluje.
Kapacita stávajících tří

školek v Komíně se ukázala
jako nepostačující už v roce
2015. „Vzhledem k tomu,
že nejvhodnější místo pro
výstavbu školky se nacháze-

lo v již opraveném areálu zá-
kladní školy, potřebovali
jsme najít nejen rychlé, ale
i čisté řešení stavby. Klasic-
kým způsobem postavená
zděná stavba nám toto neu-
možňovala. Když jsme na-
vštívili jiné modulové škol-
ky, abychom se přesvědčili
o vysokém standardu použi-
té technologie, bylo rozhod-
nuto,“ říká starostka měst-
ské části Milada Blatná.
Budova s dětskou hernou

a výdejnou jídla první před-
školáky uvítala koncem
září.
Jednotřídnímateřská ško-

la se skládá z deseti modu-
lů. Ty pocházejí z výrobního
závodu v Supíkovicích neda-
leko Jeseníku.
Podlahu dětské herny po-

krývá přírodní lino s podla-
hovým topením, ostatní pro-
story a zejména koupelny
keramické protiskluzové
dlaždice. Vzhledem k dlou-
hodobému nedostatku

vhodných prostor a kapacit
v tuzemském školství semo-
dulová výstavba postupně
stává stále vyhledávanějším
řešením. Provozovatelé na-
cházejí inspiraci i v soused-
nímNěmecku, kde jsoumo-
dulové stavby zcela běžnou
praxí.
„Objekty postavené mo-

dulovou technologií jsou fi-
nančně přijatelným a přede-
vším velmi rychlým řeše-
ním, které dokáže flexibil-
ně reagovat na aktuální po-
žadavky. Díky modulové vý-
stavbě je možné chybějící
kapacity rychle doplnit. Ve-
dení měst a obcí tak nemusí
podstupovat zdlouhavý pro-
ces klasické výstavby,“ vy-
světluje Jan Petr, marketin-
gový a exportní ředitel spo-
lečnosti Touax, která modu-
lovou školku postavila. Mo-
dulová stavba školky na Pas-
tvinách vyšla městskou část
Brno-Komín na 7,5 milionu
korun. RADEK BABIČKA Takhle vypadá nová herna. METRO

Nejpoužívanější metoda pro odstraňo-
vání plevele využívá chemickou látku
glyfosát, kterou Mezinárodní agentu-
ra pro výzkum rakoviny uvádí jako
pravděpodobný lidský karcinogen.
Zástupci Hnutí Duha a Veřejné zele-

ně města Brna představili bezpečnější
metody odstraňování plevele, které
navíc neznečišťují životní prostředí.
V Brně se tyto přípravky používají, ale
jen na některých místech. Příspěvko-
vá organizace Veřejná zeleň města

Brna, která spravuje velké parky a stro-
mořadí, od roku 2012 glyfosát výrazně
omezila.
„K likvidaci plevelů nejčastěji využí-

váme mechanické odstraňování, tedy
křovinořez nebo ruční pletí, účinná
a šetrná je i horká voda, kterou na ple-
vel stříkáme,“ uvedl ředitel Veřejné ze-
leně města Brna Josef Kasala. Na od-
stranění plevelu existuje asi čtyřicet
chemických prostředků, glyfosát ale
obsahuje každý z nich. ČTK

Brno s Jihomoravským krajem dají
přes 15milionů korun Českému olym-
pijskému výboru na vybudování olym-
pijského parku. Vznikne v Brně v areá-
lu veletrhů v únoru příštího roku při
zimní olympiádě v jihokorejském
Pchjongčchangu.
Kromě toho Brno pořídí zhruba

za 25 milionů korun ledové plochy,
které bude využívat i po olympiádě
každoročně od listopadu do března.
Lidé budou moct v parku sledovat na
obrazovkách výkony sportovců a také
si vyzkoušet různé sporty od hokeje,
přes rychlobruslení, až po curling. Po-
skytnutí peněz schválilo brněnské za-

stupitelstvo. Už dříve vymezilo na
akci deset milionů korun, nakonec
dalo osm milionů a přidá k tomu od
kraje 7,5 milionu korun. Brno dalo
oproti předpokladu o trochuméně pe-
něz právě kvůli pozdější dohodě o po-
řízení ledových ploch, což bude stát
další miliony.
Parku bude sloužit celý pavilon Z.

Bude v něm hokejové kluziště, rychlo-
bruslařská dráha o délce 200 metrů
i curlingové dráhy. Další sportoviště
budou kolem pavilonu. Příchozí se bu-
dou moct seznámit s olympijskými
sporty, ale také u obrazovek fandit čes-
kým sportovcům. ČTK

Plevel. V Brně vědí,
jak na něj bezpečněji

inzerce

Nová školka vyrostla ve městě
velmi rychle za pět týdnů

Olympijský park. Dají
na něj patnáct milionů
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Pěstitelé na jižní
Moravě se bojí po-
klesu cen.

Pěstitelé cukrové řepy na jižní
Moravě přemýšlejí, jak se vy-
rovnají s končícími kvótami
Evropské unie na výrobu cuk-
ru. Očekávají, že s přetlakem
cukru na trhu klesne cena
a bude tlačit dolů cenu cukrov-
ky. V krajním případě zvažují,
že cukrovku příští rok vůbec
nezasejí, řekli oslovení země-
dělci.

Už nyní se pohybují na hra-
ně rentability a nižší cena by
ekonomiku pěstování nasmě-
rovala do záporných čísel. Do
hrušovanského cukrovaru,
který patří rakouské skupině
Agrana, dodává řepu Agrodruž-
stvo Vrbovec ze Znojemska. Za-
tímco v předchozích letech
osévalo téměř 300 hektarů, le-
tos v předtuše klesajících cen
pouze 110 hektarů.

„A výnosy budou špatné kvů-
li letošnímu průběhu počasí
na Znojemsku. Očekávám pod
50 tun na hektar,“ řekl Raška.
Vminulých letech se výnos po-
hyboval kolem 60 tun. „Dělat
řepu při výnosu 60 tun a ceně
750 korun za tunu, to nemá
cenu,“ dodal. Agrana si navíc
stanovuje výkupní cenu podle
prodejních cen cukru, která je
v současnosti poměrně nízko.

Pouze pro výrobu bioetano-
lu pěstuje cukrovku Agrospol
z Knínic u Boskovic a dodává ji
do cukrovaru v ČeskémMeziří-
čí na Rychnovsku, který patří
firmě Tereos TTD. Výnos by
mohl být kolem 70 tun na hek-
tar. „To se však týká jen řepy
z prvního setí, které nám zů-

stalo jen 36 hektarů. Zbytek
jsme museli přeset. Snad dá
aspoň 65 tun,“ řekl předseda
Agrospolu Ladislav Menšík.
I on mluví o přetlaku cukrov-
ky na trhu a o tom, že pokud
cena klesne na 450 korun za
tunu, nemá cenu ji pěstovat.
A to má na rozdíl od Znojem-
ska výhodu, že v těžších pů-
dách Boskovické brázdy se udr-
ží více vody a řepa dává větší
výnos. Dosud dostával od cuk-
rovaru dvouletou smlouvu na
dodávku, nyní už pouze jedno-
letou. „Cena šla trochu dolů.
Zájem o cukrovku bude, ale
otázka je, jak se budou ceny vy-
víjet dál. Nemám ze zrušení
kvót dobrý pocit,“ vyjádřil ne-
jistotuMenšík. Raška navíc při-
pomněl, že pěstitelé v Maďar-
sku, na Slovensku i v Polsku
dostávají na pěstování cukrov-
ky vyšší dotace, a je tedy těžké
jim konkurovat.

Oba tak přemýšlejí, co zase-
jí, pokud to nebude příští rok
cukrovka. „Pšenice i řepka šly
v poslední době dolů a něja-
kou dobu se ceny ještě asi udr-
ží,“ zmínil dvě klíčové komerč-
ní plodiny. Raška však uvedl,
že nakonec může být vybraná
plodina rentabilnější než cuk-
rovka. ČTK

Cukrová řepa MAFRA

inzerce

Minimálně 16 h/týdně
Možnost zkráceného úvazku i brigády

Po třech měsících + bonus až 2.700 Kč

Flexibilní začátek pracovní doby

Nástupní mzda 19.000 Kč

Práce na jednu směnu
CO BUDETE DĚLAT?

Demontovat, měnit vadný díl
a následně montovat
opravenou jednotku

Diagnostikovat příčinu
nefunkčnosti jednotek

Nahrávat software, testovat
a čistit opravené jednotky

TECHNIK
SERVISNÍHO
STŘEDISKA

Technologický park Brno - Královo Pole
e-mail: kariera@sanmina.com
http://sanmina.jobs.cz

• Práce vhodná jak pro ženy, tak i muže
• Praxe není podmínkou, vše potřebné vás naučíme
• Manuální zručnost a znalost PC je potřeba

Vracíme přístrojům život!

POJĎ
PRACOVAT
SE DŘEVEM

STABILITA
A JISTOTA
VÝDĚLKU

Operátor – obsluha výrobní linky,
manipulace s výrobky a technologií

Kontrola kvality – průběžná kontrola
kvality vyráběných parket

Údržbář – elektrikář – opravy a údržba
strojů a zařízení

HLEDÁMEMUŽE IŽENY
DO SMĚNNÉHO PROVOZU

/ přátelské pracovní prostředí
/ pravidelnýměsíční příjem
/ příplatky za směny, bonusy za výkon
/ příspěvek na penzijní připojištění
/ stravenky
/ nákup briket za zvýhodněné ceny
/ respekt, důvěra a otevřená
komunikace

DŮVODY,
PROČ BÝT SNÁMI

www.unilin.com/cs/jobs
email: prace@unilin.com

Cukrovku
asi nezasejí
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BYDLENÍ NEBO DOPRAVA
Rozsáhlý areál
brněnského
Zetoru zřejmě
čekají změny.

Společnost Zetor, která areál
závodu spravuje, připravila
dokumentaci k úpravě jeho
východní části. Projekt má
před schválením z hlediska
takzvané EIA, která zahrnuje
posouzení vlivů na životní
prostředí. Zetor je sesterskou
společností Zetor Tractors,
která v rozsáhlém areálu
v Brně-Líšni vyrábí traktory.
„Cílem projektu, který ak-

tuálně prochází řízením EIA,
je příprava na potenciální roz-
voj závodu do budoucna.
V dané lokalitě se nachází již
nyní několik výrobních závo-
dů a lze očekávat jejich další
rozvoj zejména v logistické
a případně výrobní oblasti.
Smyslem projektu je v přípa-

dě potřeby být připravený po-
skytnut vhodné prostory,“ na-
psal Filipa Šoka, předseda
představenstva společnosti
Zetor.
Ze zveřejněného projektu

vyplývá, že firma plánuje roz-
šíření vlastních průmyslo-
vých hal kvůli rozšíření vý-
robních a skladových kapa-
cit. Společnost plánuje výstav-
bu haly členěné na pět jedno-
tek, které budou sloužit jako
výrobní, popřípadě skladova-
cí prostory především pro
vlastní potřeby.
Firma vydělala před zdaně-

ním 102 milionů korun. Zisk

i výroba jsou nejnižší od roku
2010, což souvisí s krizí na
trhu. Společnost uvedla, že
přes kladný současný výsle-
dek čelí odbytové krizi, která
ovlivňuje již třetím rokem
trhy západního světa a dotý-
ká se všech výrobců a prodej-
ců traktorů a zemědělských
strojů.
Firma uzavírá kontrakty

s distributory na nových tr-
zích. Tento týden společnost
oznámila, že Zetor India uza-
vřela spolupráci s filipínskou
společností JVF Commercial
na dodávku traktorů. Partner-
ství, jehož předmětem je do-
dávka traktorů o výkonech
od osmdesáti do 150 koní,
bylo uzavřeno na čtyři roky.
V současnosti jsou do oblas-

ti expedovány první traktory.
Filipíny jsou přitom v pořadí
již šestým státem, kam se
značce Zetor podařilo vstou-
pit od ledna letošního roku,
s dalšími státy firma postup-
ně vede jednání. ČTK Zetor na projížďce MAFRA

Máte zájem o práci ve výrobě? Rádi se neustále zlepšujete a láká Vás možnost
kariérního růstu? Neváhejte a začněte pracovat pro mezinárodní společnost
Carclo Technical Plastics – Brno, s.r.o, která se zabývá vstřikováním plastů,
montáží, potiskem a testováním plastových výrobků. Právě rozšiřujeme náš tým o:

OPERÁTORY – OBSLUHA VSTŘIKOVACÍCH STROJŮ

Neváhejte nás kontaktovat a domluvíme se na osobním setkání!
Rádi Vás provedeme výrobou pro lepší

představivost Vaší pracovní náplně. Případně nám můžete zaslat Váš životopis
a my se Vám co nejdříve ozveme.

Carclo Technical Plastics – Brno, s.r.o.
Tuřanka 98, 627 00 Brno | tel: 605 264 686 | e-mail: carclo@ctp-czech.com

Nabízíme Vám:

| Nástupní bonus 5000 Kč!!!
| 12-ti hodinové směny (2 dny den, 2 dny
noc, 4 dny volna)

| Možnost částečného pracovního úvazku
| Dovolenou nad rámec zákoníku práce
| Pro mimobrněnské zaměstnance příspěvek
na dopravu

| Měsíční odměnu za pracovní výkon
(vyhlašování nejlepší směny)

| Příspěvek na penzijní připojištění
| Příspěvek na stravování
| Možnost profesního růstu v rámci firmy
i na jiné pozice

| Výbornou dopravní dostupnost
| Pracovní poměr na dobu neurčitou
| Nástup možný IHNED

Vaší hlavní pracovní
náplní bude:

| Kontrola kvality výrobků
| Fyzicky nenáročná
manuální činnost

Co by měl úspěšný
uchazeč splňovat?

| Manuální zručnost
a šikovnost

| Spolehlivost

Nebaví Vás stereotypní práce? Chcete mít různorodou pracovní náplň,
ale nemáte žádnou speciální kvalifikaci?

Máme pro Vás nabídku!!
Moderně řízená a dynamicky se rozvíjející vyškovská strojírenská firma

HESTEGO a.s.

hledá

MANIPULAČNÍ DĚLNÍKY A EXPEDIENTY
MANIPULAČNÍ DĚLNÍK
Výsledek práce: materiál, polotovary a hotové výrobky připravené včas a na správ-
ných místech k dalšímu zpracování nebo k zabalení
Požadujeme: fyzickou zdatnost, schopnost orientovat se ve výrobcích, schopnost
řídit vysokozdvižný vozík a obsluhovat jeřáb (proškolení zajistíme)

EXPEDIENT
Výsledek práce: výrobky řádně zabalené dle balicího předpisu a ve správném počtu
a se správnými průvodními doklady předané dopravci
Požadujeme: základní orientaci v logistice - doprava, skladování, balení, řidičský
průkaz sk.B, oprávnění na VZV (jeřábnický průkaz výhodou), uživatelskou znalost
ovládání PC (MS Office)

Nabízíme:
• zázemí a stabilitu prosperující české společnosti
• jeden týden dovolené navíc
• výběr mezi závodním stravováním a příspěvkem na stravenky
• příplatky za odpolední směnu
• příspěvek zaměstnavatele na životní či penzijní připojištění
• mimořádné příspěvky při svatbě, pracovním výročí, životním jubileu
• velmi moderní a čisté pracovní prostředí
• čištění a údržba pracovních oděvů
• široká škála dalších benefitů např. permanentky do Aquaparku ve Vyškově nebo

permanentky na hokejové zápasy KOMETY Brno
• každé čtvrtletí společenská nebo sportovní akce pro všechny zaměstnance
• zastávka městské hromadné dopravy cca 200 m od firmy

Více se o naší firmě dozvíte na www.hestego.cz.
Kontakty: Mgr. Eva Vavrouchová, personální ředitelka, tel.: 517 321 069,
email: vavrouchova@hestego.cz, adresa: Na Nouzce 470/7, 682 01 Vyškov

inzerce

Kvůli větším skladům chystají
rozšíření průmyslových hal

Loňská výroba

3144
Brněnský Zetor Tractors
loni vyrobil 3144 traktorů,
což znamená meziroční
pokles zhruba o 600 strojů.
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PRIORITY LÍDRŮ:MZDY,
Poslední tým ligo-
vé tabulkymá
v letošní sezoně už
třetího trenéra.

Novým trenérem fotbalistů
Zbrojovky Brno se stal minulý
týden Roman Pivarník. U po-
sledního týmu ligové tabulky
vystřídal dvojici Richard Do-
stálek a Lukáš Přerost. Pivar-
ník je třetím koučem Brna
v sezoně, v úvodních čtyřech
kolech mužstvo vedl Svato-
pluk Habanec. Pivarník uza-
vřel dvouletou smlouvu.

„Zbrojovka nesmí sestou-
pit. Musí zvládnout letošní
ročník. Proto jsme přivedli
nového trenéra,“ uvedl maji-
tel klubu Václav Bartoněk.
Brnomá po devíti kolech pou-
ze čtyři body. „Byl bych spo-
kojen, pokud by se námpoda-
řilo získat po podzimu šest-
náct bodů. Bude to těžká prá-
ce. V této situaci je důležité
se dívat na nejbližší zápas,“
řekl Pivarník, kterého čeká
premiéra na lavičce Brna po
reprezentační přestávce v so-
botu 14. října doma proti Slo-
vácku. Jeho asistentem bude
Tomáš Trucha a trenérem
brankářů Martin Vaniak.

Oba spolupracovali s Pivar-
níkem v jeho předchozích
dvou působištích v Plzni a Bo-
hemians. „Snažím se vodit si
své lidi. Jsou ztotožněni
s mojí filozofií, jsme na sebe
zvyklí. Vím, co od nich očeká-
vat. Je to teprve moje druhá

štace, do které nastupuji
v průběhu sezony,“ uvedl Pi-
varník, který podobnou situa-
ci zažil v roce 2002 v Jihlavě.
O fotbalu, který by mělo

pod jeho vedením Brno před-
vádět, nyní nechce mluvit.
„Jedna situace je, kolik
máme bodů. Prioritou je do-
stat se v tabulce výš. Psychic-
ky potřebujeme tým zved-
nout. Později se můžeme ba-
vit, co dále. Nyní je důležité
bodovat,“ řekl Pivarník a do-
dal: „Musíme hlavně zvládat
zápasy doma, body zvenku
jsou dalším plusem do nad-
stavby,“ tvrdí nový trenér. Ze
současného brněnského kád-

ru s žádným hráčem v minu-
losti nepracoval. „Každý hráč
je jiný, poznám je na trénin-
ku. Nechci se pitvat v minu-
losti. Pokusím se pracovat
s hráči na tom, jak se připra-
vit na příští zápas,“ uvedl Pi-
varník. Záchranu v nejvyšší
soutěži vidí reálně. „Kdybych
v to nevěřil, tak tady nese-
dím. Šest až osm mužstev je
na tom v lize nyní stejně jako
Zbrojovka. O výsledcích roz-
hoduje okamžitý stav, klima
v kabině. A také štěstí. Jsme
schopni za přispění hráčů cíl
splnit.“ uvedl Pivarník.

Dostálek s Martinem Dole-
žalem povedou juniorku. ČTK

Kontrolní výbor brněnského
zastupitelstva neuspěl s ná-
vrhem, aby město provedlo
hloubkovou kontrolu festiva-
lu Meeting Brno, který v létě
připomněl konec druhé světo-
vé války. Akci pořádalo Turis-
tické informační centrum
města Brna se spolkem Mee-
ting Brno. Výbor vytkl akci ně-
kolik věcí včetně chybějícího
stavebního povolení u lešení,
které bylo maketou Německé-
ho domu strženého po válce,
ale i kontroverzní výstavu aut.

Zastupitelé však návrh vý-
boru na hloubkovou prověr-
ku neschválili. Pro zvedlo
ruku pouze 17 zastupitelů,
sedm bylo proti a 15 se zdrže-
lo. Potřeba bylo 28. Zastupite-
lé však vzali zprávu výboru na
vědomí, pro což zvedlo ruku
33 z nich. Primátor Petr
Vokřál řekl, žeměsto nemuse-
lo dát do akce ani korunu. Fes-
tival, který připomněl oběti
nacistické diktatury i pováleč-
ného násilí, má navíc podle
primátora dobré ohlasy.

Kontrolní výbor kromě kon-
troly doporučoval, aby se rad-
ní zabývali vedením turistic-
kého centra. Podle výboru ne-
transparentně vybralo spolu-
organizátora akce, jímž byl
Meeting Brno, a nedodrželo
ustanovení stavebního záko-
na při umístění makety Ně-
meckého domu na Moravské
náměstí. Maketa zde byla ně-

kolik týdnů, odstranili ji až
po skončení festivalu. Už
předtím se řešilo, zda lešení
potřebuje stavební povolení.

Městské turistické centrum
odkazovalo na to, že stavba
modelu získala souhlas odbo-
ru životního prostředí měst-
ské části Brno-střed. Radnice
ale nakonec dospěla k závěru,
že stavební povolení mělo
být. „Trváme na tom. A staveb-
ník zase trvá na svém, že být
nemělo. Proto se odvolal
k magistrátu a my čekáme,
jak to dopadne. S ohledem na
to, že už stavba na náměstí
není, je to jen formalita, kdo
měl pravdu,“ uvedla Kateřina
Dobešová z městské části. Za
další problém označil kontrol-
ní výbor výstavu aut, která na
náměstí byla. Umístila ji tam
po domluvě s Meeting Brno
firmaMototechna, která za to
dala 700 tisíc korun na instala-
ci makety. Výstava musela
předčasně zmizet, protože
byla prodejní, což organizá-
tor nenahlásil. ČTK

Odtah + doklad o likvidaci zdarma – ihned
výkupní cena dle hmotnosti vozidla

Volejte po - pá od 8.00 do 16.00 hodin – 724 731 959
nonstop – 731 566 786

EKOLOGICKÁ

LIKVIDACEVOZIDEL

Pracovní obuv, oděvy a pomůcky
Brno, Koliště 49 www.kars-brno.cz

Hotelová škola
Bosonožská 9, 625 00 Brno

tel.: 547 218 247, www.hotskolabrno.cz

studijní oBor

Hotelnictví
(ŠVP Hotelnictví a turismus)

vás zve na Den otevřených dveří
30. 11. 2017

Prohlídka školy možná i každý čtvrtek 13.00–16.00

Citát

Festival jsme získali
díky výborné organiza-
ci turistického centra,
a proto ředitelce navrh-
nu udělení odměny.
PETR VOKŘÁL, PRIMÁTOR BRNA

inzerce

Fotbalisty Zbrojovky povede
Pivarník, upsal se na dva roky

Festival Meeting. Zpětnou
kontrolu město dělat nebude

Důležitý nejbližší zápas

4
Zbrojovka má v ligové tabul-
ce jen čtyři body. Nejbližší
soupeř týmu Slovácko je v ta-
bulce jedenáctý se čtyřbodo-
vým náskokem na Brno.
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